
  

 

 Dagsorden bestyrelsesmøde. 

Onsdag den 21. oktober kl. 16.30 – 18.30. 

 Grundet smittetrykket og de forholdsregler vi i øjeblikket tager, afholder vi mødet over TEAM – som aftalt 

på vores møde i juni starter vi de møder er afholdes virtuelt kl. 16.30. 

Referat skrevet med kursiv 

1. Godkendelse af referat 
Referatet er godkendt 

2. Opfølgning på elevernes trivselsundersøgelse. 

Det er på bestyrelsesmødet den 9. juni 2020 besluttet at det fælles tema vi indleder 

møderne med er ” opfølgning på elevernes trivselsundersøgelse” og at præsentationen 

sker afdelingsvis. 

Skoleleder Rikke Hedenskog deltager, og præsenterer trivselsundersøgelsen fra K klasserne  

● Rikke gennemgik resultaterne og fortalte om det videre arbejde med prøvehandlinger og 

positive afvigelser omkring Trivselsmålingen i K-klasserne 

 

3. Økonomi: Regnskab og budgetopfølgning 

Bestyrelsen har besluttet at regnskab og budgetopfølgning forelægges bestyrelsen til 

orientering på alle møder. 

Administrativ leder Annie Jellesmark deltager i behandling af punktet. 

● Anni gennemgik regnskabet, som viser et overskud på 1,3 million. Overskuddet skyldes bl.a. 

at der er aktiviteter, kurser osv., der må udskydes grundet Covid-19, samt en medarbejder, 

der i økonomisystemet havde været placeret to steder grundet flytning.  

● Ledelsen drøfter muligheder for, hvordan overskuddet bruges bedst muligt på kommende 

ledermøde  

● Midlerne skal bl.a. bruges på nyt inventar i OK - indgår i en 5-års plan omkring inventer 

● “Blå gang” på Norgesvej bliver ordnet 

● Der overvejes, om der kan investeres i en bus kun til HjørringSkole og legeplads til K-

klasserne, men her afventes byggeri for at se, hvor langt midlerne rækker 

● Bestyrelsens kommentarer: gerne bus - obs på, at der er driftudgifter fremadrettet. 

Legeplads - her skal kigges mere bredt 

● Annie gennemgår budgettet igen på næste møde 



  

 

4. Opfølgning på det politiske udvalgs behandling af indstillingerne i ” Hjørringskolen – 

nu og i fremtiden. 

Børne – fritids- og undervisningsudvalget godkendte på deres møde den 28. september 

dokumentet ”Hjørringskolen – Nu og i fremtiden” med virkning fra 1. august 2021. 

• Hjørringskolens forslag om navne godkendes, som det foreligger. Formålet med 

ændringerne er hovedsaligt at gøre op med sammenhængen mellem diagnoser og 

afdelingernes navne.  

• At TF og Kløver sammenlægges fysisk på Norgesvej 

• At STL og G3 sammenlægges fysisk på Norgesvej med en særlig opmærksomhed på 

at fastholde og udvikle indsatser i forhold til deltagelse i almenmiljøet. 

Bestyrelsen orienteres om planerne for implementering af beslutningen. 

Vedlagt dokumentet ”Hjørringskolen nu - og i fremtiden” 

Anni gennemgik planen 

Kommentarer fra bestyrelsen: Brobygning af elever mellem G3 og STL eleverne. Der 

arbejdes på en løsning, når det igen bliver muligt  

 

5. Opfølgning på Trafiksituationen ved OK afdelingen. 

Lene Hangaard og UT har sammen med Teknik og miljø igen været på observation i forhold 

til trafiksituationen. I den forbindelse har vi modtaget en skitseplan som politiet har 

godkendt. 

 

Skitseplanen vedlagt som bilag. 

Anni gennemgik skitses. Skoleleder Lene Hangaard arbejder med implementeringen i OK-

afdelingen. Prøveperiode starter snarest.  

 

6. Opfølgning på de afsluttende prøver i maj/juni 2020, samt elevernes uddannelsesvalg 

- Antal elever det gik til afsluttende prøver 

- Prøveresultater 

- Valg efter 9. og 10. klasse. 

Kort orientering til bestyrelsen. 

Materialet sendes med referatet ud, og evt. uddybende spørgsmål kan stilles til kommende møde 

 



  

7. Serviceniveau på taxakørsel. 

Kort gennemgang af det serviceniveau Hjørring Kommune har på taxakørsel. Samt 

Hjørringskolens fremadrettede arbejde med området. 

Hjørring kommunes serviceniveau vedlagt som bilag. 

Rikke og Anni gennemgik arbejdsgangen i, hvordan der arbejdes med at gøre eleverne 

selvkørende/dokumentation af kørsel i afdelingen og i de enkelte teams 

 

8. Hjørringskolens kommunikationsstrategi. 

Rikke Hedenskog præsenterer forslag til kommunikationsstrategi. 

Materiale til Facebookside samles frem til kommende bestyrelsesmøde, hvorefter beslutningen 

træffes 

 

 

9. Suppleringsvalg til Hjørringskolen bestyrelse 

Debbie er desværre udtrådt af bestyrelsen – vedlagt udkast til tidsplan for suppleringsvalg. 

Anni sætter arbejdet i gang. 

 

10. Orientering om og forberedelse til Dialogmøde mellem Børne-; Fritids- og 

undervisningsudvalget og skolebestyrelserne. 

Mødet er den 9. november kl. 17.00 – 19.30. 

Anni sender invitation ud til den samlede bestyrelse 

Opgave: Fælles team - Tal folkeskolen op 

●  Fortælling fra den enkelte skole omkring skolepolitiske mål 

○ Fællesskab 

○ Mangfoldighed 

○ Forældresamarbejde 

○ Den åbne skole 

Anne Friis, Heidi Houbak og Karoline Jensen inviteres på Teams til forberedelse af mødet af Anni 

 

 

11. Orientering 

• Elever 



  

• Bestyrelse 

• Ledelsen 

Ingen bemærkninger 

 

12. EVT: 

Nye medarbejder - kommer i nyhedsbrevet i morgen. Lasse Rosendahl og Marina Eisenhart er 

ansat pr. 1/11-20 

Godt møde omkring forældresamarbejde - opsamling kommer på næste bestyrelsesmøde 

 

 

Anni Stilling 


